
1 

 

                                            OBEC   L A D A 

 

                                             Z á p i s n i c a 

 

z 11. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lada konaného dňa 26.10.2020 

o 19:40 h v Kultúrnom dome v Lade 

 

Prítomní:  

Poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny v počte 6: Jozef Bečaver, Ján Peter, 

Marián Kožlej, Ján Žilka, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

 

1. Otvorenie 11. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol zástupca starostu obce Jozef Bečaver, 

z dôvodu, že starosta obce je PN. P. Bečaver privítal poslancov obecného zastupiteľstva, 

hlavnú kontrolórku obce Zdenku Pankuchovú. Konštatoval, že obecné zastupiteľstvo je 

uznášania schopné. Informoval o neprítomnosti poslancov: J. Pazdič – PN a poslanec 

Matuščák opustil rokovanie obecného zastupiteľstva, ktoré bolo zvolané na 19:00 h 

s posunutým začiatkom o 19:40 h kvôli neskoršiemu dodaniu žiadosti poslanca p Žilku.  

  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starosta obce určil za zapisovateľku Máriu Gállovú a za overovateľov zápisnice M. Kožleja 

a J. Petra. 

 

     Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Ján Žilka, Ján Holoďák 

Za: 3 Jozef Bečaver, Ján Žilka, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 2 Marián Kožlej, Ján Peter 

 

3. Schválenie programu 11. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

P. Bečaver predložil poslancom obecného zastupiteľstva na schválenie      

     návrh programu 11. zasadnutia obecného zastupiteľstva.     

 

Návrh programu zasadnutia: 

 

1. Otvorenie 11. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 11. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

5. Inventarizácia majetku obce 

6. Správa likvidačnej komisie pre majetok OcÚ, ZŠ a MŠ 

7. Rozpočtové opatrenie č. 4/2020 

8. Schválenie nákupu plynového sporáka do ŠJ z prostriedkov rezervného fondu a 

rozpočtové opatrenie č. 5/2020 

9. Prerokovanie žiadostí 

10. Diskusia 

11. Záver 
 

 

Hlasovaním bol predložený program 11. zasadnutia obecného zastupiteľstva schválený prijatím  

uznesenia. 
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Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 146/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo  

schvaľuje 

 

program 11. zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Ján Žilka, Ján Holoďák 

Za: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Ján Žilka, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

4.  Kontrola plnenia prijatých uznesení   

P. Bečaver predložil poslancom obecného zastupiteľstva  kontrolu plnenia prijatých uznesení  

 

- uznesenie: 134/2020 – 143/2020 - splnené 

 

Hlasovaním bola predložená informácia o plnení uznesení schválená  prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 147/2020 

 
Obecné zastupiteľstvo  

berie na vedomie 

 

kontrolu plnenia prijatých uznesení obecného zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Ján Žilka, Ján Holoďák 

Za: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Ján Žilka, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

5. Inventarizácia majetku obce 

P. Bečaver predložil poslancom obecného zastupiteľstva na schválenie inventarizačnú 

a likvidačnú komisiu k vykonaniu riadnej inventarizácie majetku obce a záväzkov obce 

k 31.12.2020. 

 

Inventarizačné komisie: 

Pre majetok obce  :             Predseda:          Jozef  Pazdič  

    Člen:           Ján Žilka 

    Člen:           Mária Gállová 

 

      Pre majetok ZŠ:               Predseda:          Mgr. Dagmar Chovancová 

    Člen:           Mgr. Soňa Horváthová 

    Člen:           Mgr. Kristína Polačková 
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     Pre majetok MŠ:               Predseda:          Bc. Gabriela Pankuchová 

    Člen:           Bc. Alena Holoďáková 

    Člen:           Katarína Peterová 

 

     Likvidačná komisia pre majetok  OcÚ, ZŠ, MŠ : 

 

Predseda:       Jozef Bečaver 

    Člen:       Agáta Majerová 

    Člen:       Ján Peter 

Hlasovaním bol predložený návrh schválený prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie  

Uznesenie č. 148/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo  

s c h v a ľ u j e 

 

inventarizačné komisie a likvidačnú komisiu k vykonaniu riadnej inventarizácie majetku obce 

a záväzkov obce k 31.12.2020. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Ján Žilka, Ján Holoďák 

Za: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Ján Žilka, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

6. Správa likvidačnej komisie pre majetok OcÚ, ZŠ a MŠ 

P. Bečaver v tomto bode predložil poslancom zápisnicu zo zasadnutia likvidačnej komisie pre 

majetok OcÚ, ZŠ, MŠ z vyradenia a likvidácie drobného a hmotného majetku obce Lada, ktorý 

neslúži svojmu účelu z dôvodu nefunkčnosti, opotrebovania a technického zastarania. Návrh 

na vyradenie majetku z evidencie majetku obce Lada bol schválený na zasadnutí obecného 

zastupiteľstva dňa 29.07.2020 uznesením č. 143/2020.  

Hlasovaním bola predložená zápisnica zo zasadnutia likvidačnej komisie pre majetok OcÚ, 

MŠ a ZŠ vzatá na vedomie prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 149/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo 

berie na vedomie 

 

zápisnicu zo zasadnutia likvidačnej komisie pre majetok OcÚ, MŠ a ZŠ z vyradenia 

a likvidácie majetku obce Lada 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Ján Žilka, Ján Holoďák 

Za: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Ján Žilka, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  
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7. Rozpočtové opatrenie č. 4/2020 

P. Bečaver predložil poslancom na vedomie rozpočtové opatrenie č. 4/2020 k 30.09.2020 – 

presun medzi položkami. Presuny sa týkajú položiek medzi zdravotnými poisťovňami 

a zvýšením položky na dezinfekčné prostriedky 237,00 € pre ZŠ a 788,00 € na učebnice. 

Príspevok na dezinfekčné prostriedky a učebnice bol zaslaný v auguste zo štátneho rozpočtu.  

Celkové príjmy a výdaje sa nemenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 150/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo 

berie na vedomie 

 

rozpočtové opatrenie č. 4/2020. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Ján Žilka, Ján Holoďák 

Za: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Ján Žilka, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

8. Schválenie nákupu plynového sporáka do ŠJ z prostriedkov rezervného fondu 

a rozpočtové opatrenie č. 5/2020 

P. Bečaver predložil poslancom na schválenie nákup plynového sporáka do školskej jedálne. 

Vedúca školskej jedálne opakovane žiadala o kúpu nového plynového sporáka  z dôvodu, že 

pôvodný sporák je už opotrebovaný,  neustále ho treba opravovať a nie sú už naňho náhradné 

diely. Bol vykonaný prieskum trhu. K dispozícii sú tri cenové ponuky, z ktorých za 

najvýhodnejšiu sa považuje ponuka firmy EUROGASTROP s. r. o..Jedná sa o plynový sporák 

kombinovaný s elektrickou rúrou, 4 horáky v cene 2 278,80 €.  

P. Žilka sa opýtal či sa bude sporák využívať len v materskej škole, či je aj pre základnú školu, 

či nie sú lacnejšie varianty, či je tento sporák podľa nejakej normy, či taký musí byť. 

P. Bečaver povedal, že nie, určite sa dajú zohnať aj lacnejšie. On osobne je proti tomu, aby sa 

takýto sporák kupoval, nakoľko zistil, že na starý sporák nie je servisný posudok, ktorý by 

potvrdzoval, že sa už nedá opraviť, na základe toho ho nemôžu vyradiť ani kúpiť druhý. 

P. Žilka navrhol kúpiť dva lacnejšie. 

P. Bečaver-prakticky to chápem tak, že by ste chceli byť zainteresovaní do výberu sporáka 

a byť informovaní o tom, aký sporák je vo výbere, alebo čo sa vlastne ide kupovať a spájate to 

s myšlienkou, žeby sa možno mohol kúpiť sporák do kuchyne na obecnom úrade, čiže v sále. 

P. Peter navrhol posunúť kúpu sporáka do ďalšieho zastupiteľstva. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 151/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo 

neschvaľuje 

 

a) nákup kombinovaného plynového sporáka s elektrickou rúrou v cene 2 278,80 € od 

firmy EUROGASTROP 

 

b) rozpočtové opatrenie č. 5/2020 – presun medzi položkami kapitálového rozpočtu 
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Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Ján Žilka, Ján Holoďák 

Za: 0  

Proti: 3 Jozef Bečaver, Marián Kožlej, Ján Holoďák 

Zdržal sa: 2 Ján Peter, Ján Žilka 

 

9. Prerokovanie žiadostí 

9.1 Žiadosť o zvýšenie počtu stravníkov počas prázdnin v MŠ 

Vedúca školskej jedálne žiada o schválenie zvýšenia počtu stravníkov v materskej škole, pre 

ktorých je potrebné variť počas prázdnin. V súčasnosti je schválená prevádzka MŠ s podávaním 

stravy od počtu detí 5 a viac počas školských prázdnin (mimo letných). Vedúca  navrhuje, aby 

počet detí v MŠ počas prázdnin bol minimálne desať. P. Bečaver uviedol, že v žiadnom 

právnom predpise nie je ustanovené, pri akom najnižšom počte detí, môže byť v prevádzke 

minimálne jedna trieda materskej školy. Pri rozhodovaní o obmedzení, alebo prerušení 

prevádzky materskej školy sa musí prihliadať na oprávnené požiadavky zákonných zástupcov, 

ale tiež sa musia brať do úvahy aj špecifické podmienky konkrétny materských škôl. Ak 

vychádzame z ustanovenia § 28 ods. 2 zákona č. 245/2008 Z. z., že „materská škola sa zriaďuje 

spravidla pri počte desať detí“, tak aj napr. prevádzku materskej školy možno považovať za 

optimálnu ešte v prípade, ak ju navštevuje 10 detí, ktoré sú sústredené do jednej triedy.  

P. Bečaver – štandardne je to od počtu 5 detí, ale vzhľadom k tomu, čo som vám prečítal ku 

našej prevádzke, p. Peterová vedúca ŠJ navrhuje 10. 

P. Žilka sa opýtal, či tam môžu byť aj deti zo ZŠ, či môže byť škôlka v prevádzke keď nebude 

toľko stravníkov. 

P. Bečaver povedal, že tam môžu byť len deti prijaté do MŠ, že to nie je o tom či bude MŠ 

otvorená, ale či bude strava. 

P. Žilka povedal, žeby sa nevarilo pre 5 detí, lebo je to možno nerentabilné, ale pre minimálne 

aspoň 10. 

P. Bečaver-staré uznesenie bolo, že povolili aj 5 a viac a teraz je žiadosť na desať. 

P. Peter povedal, že možno by bolo treba prijať ďalšiu silu a učiteľky musia čerpať aj 

dovolenky. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 152/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 

 

prevádzku materskej školy s podávaním stravy od počtu 10 detí počas školských prázdnin 

(mimo letných). 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Ján Žilka, Ján Holoďák 

Za: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Ján Žilka, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

9.2 Žiadosť o vydanie súhlasu obce s prevádzkovaním kurzových stávok v prevádzke 

Spoločnosť ORION TIP SK, a. s., Drevárska 455/5, Poprad žiada o vydanie súhlasu obce 

s prevádzkovaním kurzových stávok v prevádzke SENTI CAFÉ-CLUB, Lada 145. P. Bečaver 

skonštatoval, že pokiaľ obec nemá schválené VZN, ktoré by zakazovalo na území obce 

prevádzkovať stávkové hry, nemôže obmedziť prevádzkovanie stávkových hier.  
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Hlasovaním bola predložená žiadosť schválená prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 153/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 

 

žiadosť spoločnosti ORION TIP SK na vydanie súhlasu obce s prevádzkovaním kurzových 

stávok v prevádzke SENTI CAFÉ-CLUB, Lada 145, 082 12  Kapušany. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Ján Žilka, Ján Holoďák 

Za: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Ján Žilka, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

9.3 Žiadosť o súhlas s prevádzkovaním kurzových stávok v herni, prevádzkach 

a internetovej herni 

Spoločnosť DOXXbet & K-BET, s.r.o., so sídlom Kálov, okres Žilina žiada o vydanie súhlasu 

obce s prevádzkovaním kurzových stávok v prevádzke SENTI CAFÉ-CLUB, Lada.              

P. Bečaver dodal, že je to druhá stávková spoločnosť, ktorá žiada o niečo podobné. 

Hlasovaním bola predložená žiadosť schválená prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 154/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 

 

žiadosť spoločnosti DOXXbet & K-BET, s.r.o., Kálov, Žilina  na vydanie súhlasu  

s prevádzkovaním kurzových stávok v prevádzke SENTI CAFÉ-CLUB, Lada 145, 082 12  

Kapušany. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Ján Žilka, Ján Holoďák 

Za: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Ján Žilka, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

9.4 Žiadosť o súhlas s umiestnením hazardnej hry a stávkové hry, kurzové stávky 

P. Bečaver predložil poslancom druhú žiadosť spoločnosti DOXXbet & K-BET, s.r.o., Kálov  

Žilina o súhlas s umiestnením hazardnej hry, kurzové stávky v prevádzke SENTI CAFÉ-

CLUB, Lada 145. Povedal, že firma to rozdelila na dvakrát, a to ešte neznamená, že ak im to 

dovolia, tak ju p. Szentiványi zoberie. Pokiaľ budú chcieť hazardu v obci zabrániť, stačí prijať 

VZN. Dakedy bolo, že musela byť petícia, asi 30 % občanov sa muselo vypísať proti hazardným 

hrám a vtedy sa o tom rokovalo. Teraz nová vláda prijala zákon, v ktorom sa píše, že poslanci 

prijatím VZN môžu tento hazard zakázať v obci. Obec také VZN nemá, čiže brániť tomu 

nemôže.  
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Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 155/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 

 

žiadosť spoločnosti DOXXbet & K-BET, Kálov 356, Žilina na vydanie súhlasu obce 

s umiestnením hazardnej hry-stávkové hry, kurzové stávky v prevádzke SENTI CAFÉ-

CLUB, Lada 145. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Ján Žilka, Ján Holoďák 

Za: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Ján Žilka, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

9.5 Žiadosť občanov o dokončenie vjazdov 

Občania obce Lada v miestnej časti „Sklady“ týmto žiadajú obecný úrad a obecné 

zastupiteľstvo o dokončenie vjazdov k pozemkom z funkčného aj estetického hľadiska. 

Nakoľko sa nezrealizovala stavba všetkých vjazdov k pozemkom k rekonštrukcii chodníkov 

v tejto časti obce v roku 2018.  

P. Žilka upresnil, že sa jedná asi o 13 vjazdov. Ústna dohoda zo starostom obce bola, že materiál 

zabezpečí obec a ľudia si to spravia svojpomocne. Časť by sa urobila tohto roku, netreba to 

hneď, zopár vjazdov spraviť podľa počasia možno v jari, v lete. 

Hlavná kontrolórka vysvetlila, že na minulom zastupiteľstve sa schvaľovali prostriedky 

z rezervného fondu na projektovú dokumentáciu na kanalizáciu. Prostriedky z rezervného 

fondu mohli byť schválené do 31.08. Čiže po 01.09. už nie, ale teraz keď je tá pandemická 

situácia, boli zmeny v legislatíve a prostriedky z rezervného fondu sa môžu použiť aj po 01.09., 

ale len na bežné výdavky. A toto asi bežný výdavok nie je. Tento rok by nebolo možné čerpať 

prostriedky z rezervného fondu. Nebolo to riešené v zákone č. 583/2004 o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy, ale bol vydaný nový zákon č. 67/2020 Z. z. a na základe tohto 

zákona môže obec počas obdobia pandémie až do 31.12.2021 na základe rozhodnutia 

zastupiteľstva použiť na úhradu bežných výdavkov prostriedky rezervného fondu.  

P. Žilka – starosta má k tomu podklady, že koľko približne m2, čo treba spraviť, čiže nejakých 

220 m2.  

P. Kožlej sa opýtal, či to nemôže ísť z peňazí čo sa vyberú za nájom.  

P. Bečaver povedal, že tieto peniaze sú platené na bežný účet a čerpajú sa na bežné výdavky.  

Poslanci navrhli zahrnúť to do rozpočtu na budúci rok. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 156/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo  

schvaľuje  

 

žiadosť občanov o dokončenie vjazdov v miestnej časti „Sklady“ a zároveň žiada zaradiť 

tento výdavok do rozpočtu obce na rok 2021. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Ján Žilka, Ján Holoďák 

Za: 4 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Ján Holoďák 
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Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ján Žilka 

 

10 Diskusia 

V tomto bode sa p. Bečaver poďakoval dobrovoľníkom, p. Pankuchovej-kontrolórke obce 

a iným dobrovoľníkom za vymaľovanie zastávky (železničná zastávka), potom informoval, že  

pri rod. dome. č. 117 bol osadený čistiaci žľab, v miestnej časti boli osadené retardéry a bola 

opravená strecha na dome smútku kde bol materiál dodaný sponzorsky za čo sa p. Bečaver 

všetkým čo sa pričinili o tieto kroky v mene starostu obce poďakoval. 
 

Do diskusie sa zapojila hlavná kontrolórka. Informovala, že sa v septembri zúčastnila školenia 

ohľadom majetku obce. Povedala, že v prvom polroku 2019 predkladala obecnému 

zastupiteľstvu správu ohľadom kontroly nájomných zmlúv a dáva na vedomie, že obec má 

nájomnú zmluvu, kde je nájom 1 € ročne. Na školení bolo povedané, že prenájom obce za 1 € 

je nehospodárne nakladanie s majetkom obce. Tento nájom je na základe osobitného zreteľa 

a že ten nájom podľa osobitného zreteľa musí byť konkrétne pomenovaný a v tejto nájomnej 

zmluve nie je. Tak isto bolo odporúčané staršie nájomné zmluvy prehodnotiť a uvažovať 

o zvýšení nájomného.  

P. Bečaver navrhol vážne sa zaoberať nájomnými zmluvami, tak aby sa nikomu neublížilo, a 

aby sa s majetkom obce nezaobchádzalo nehospodárne. Prečo sa cirkvi neplatí nájom 1 €, ale 

1 000 €?  

P. Bečaver navrhol kvôli znečisteniu ulice urobiť opatrenie - zastaviť prejazd po moste nad 

železnicou aj keď nosnosť je do 24 t, osadiť rampu na most do výšky 3m, aby prešlo dodávkové 

auto, obec by mala kľúče v prípade súrneho prejazdu. Pomoc zo strany PD Kapušany pri 

odhŕňaní snehu nie je dostatočná. 
 

P. Žilka navrhol zistiť, či sa nedá znížiť rýchlosť na ceste k Š. Porube a k Trnkovu a vypracovať 

projekty na chodníky na obidve ulice. Opýtal sa, ako je to s projektom na kanalizáciu. P. 

Bečaver povedal, že o tom nemá žiadnu informáciu, poznamená to a p. Žilka  sa na svoju otázku 

dozvie odpoveď. P. Žilka dodal, že pri príležitosti mesiaca úcty k starším či by sa ešte nestihlo 

niečo pripraviť dôchodcom, keďže kvôli pandémii sa oslavy nemôžu robiť.   
 

P. Holoďák informoval o oprave strechy na dome smútku. 

 

14. Záver 

P. Bečaver sa poďakoval poslancom OcZ, hlavnej kontrolórke za účasť a ukončil zasadnutie 

obecného zastupiteľstva. 

 

Zasadnutie OcZ bolo ukončené o 20:35 hod. 

 

 

Zapísala: Mária Gállová           ................................... 

 

 

Overovatelia: Marián Kožlej    ................................... 

 

                       Ján Peter            .................................... 

 

 Jozef Bečaver 

                                                                                                            zástupca starostu obce

  


